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Protokół nr 3/14 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

w dniu 16.12.2014. godz. 10.00-15.45 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Janusz Piłat, który na podstawie listy 

obecności stwierdził wymagane quorum. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.            

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 6 radnych. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby wprowadzić do porządku posiedzenia dwa 

punkty dot. projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Międzyzdroje na 2015 

rok oraz projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4.01.2011 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Międzyzdroje na lata 2015-2024, gdyż na poprzednim posiedzeniu Komisji nie zostały 

one przegłosowane. Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie; 

● w punkcie 4 - projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Międzyzdroje na 

2015 rok, za wprowadzeniem głosowało 6 radnych; 

● w punkcie 5 -  projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4.01.2011 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Międzyzdroje na lata 2015-2024 – za wprowadzeniem głosowało 6 radnych. 

Całość zmienionego porządku została poddana pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało 

się 6 radnych. Zmieniony porządek stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia 9.12.2014 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Międzyzdroje na 2015 rok. 

5. Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach 

z dnia 4.01.2011 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2015-2024. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2014. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/445/13 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2014 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Zakładu Ochrony Środowiska w 

Międzyzdrojach. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Ochrony 

Środowiska w Międzyzdrojach, w zakresie dofinansowania i utrzymania stadionu miejskiego 

w Międzyzdrojach. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego 

w zakresie dofinansowania utrzymania cmentarza komunalnego w Międzyzdrojach i Lubinie. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Międzyzdroje w 

Zgromadzeniu Celowego Związku Gmin R-XXI. 

12. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zweryfikowanej propozycji planu aglomeracji 

Międzyzdroje. 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” na 

2015 rok. 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalenia wysokości 

stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych – gminnych w granicach administracyjnych miasta Międzyzdroje. 
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16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy (działki: nr 487/25 o pow. 3.691 m² i nr 487/26 o pow. 

2.100 m²) przy ul. Nowomyśliwskiej . 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy ( teren o pow. 160 m²) przy ul. Światowida. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w trwały zarząd (teren 

o pow. 233 m²) przy ul. Światowida . 

19.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (teren o 

pow. 390 m²) przy ul. Niepodległości. 

20. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy ( działka nr 

324/5 o pow. 373 m²).przy ul. Marii Skłodowskiej-Curie 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (teren o pow. 

120 m²) ul. Słowiańska 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (działka nr 

487/47 o pow. 159 m²) przy ul. Polnej. 

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (działka nr 

395/9 o pow. 138 m²) przy ul. Myśliwskiej. 

24. Projekt uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej właściwego dla 

określenia polecenia wyjazdu służbowego Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

25. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

26. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

27. Zakończenie posiedzenia . 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia 9.12.2014 r. 

Protokół został zatwierdzony bez odczytywania przez Przewodniczącego Komisji Janusza 

Piłata. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Międzyzdroje na 2015 

rok. 

W związku z analizą projektu budżetu na dwóch wcześniejszych spotkaniach i 

wypracowaniem wniosków, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok, za przyjęciem 

opowiedziało się 4 radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

5. Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4.01.2011 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2015-2024. 

Projekt uchwały również omawiany był na wcześniejszych spotkaniach komisji, wobec czego 

został poddany pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 4 radnych, 2 osoby 

wstrzymały się od głosu. 

    ------------wyszedł radny Jan Magda, 5 radnych obecnych-------- 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2014. 

W związku z nieobecnością na posiedzeniu Pani Skarbnik, projekt uchwały omówił Pan 

Burmistrz, informując, że w niniejszej uchwale proponuje się zwiększenie wydatków na 

kwotę 257 700 zł, wydatki bieżące – 225 700 zł, wydatki majątkowe- 32 000 zł i zmniejszenie 

wydatków  na kwotę 257 700 zł. Burmistrz omówił poszczególne pozycje. 

Komisja poprosiła o wyszczególnienie kwoty dotacji dla ZOŚ. Według Komisji dotacje dla 

zakładu są bardzo wysokie, biorąc pod uwagę, że zakład koniec roku zamknie na minusie. 

 Ad vocem Burmistrz wyjaśnił, że kwota dotacji wynika z tego, że zakład miał w 

swoim budżecie zaplanowane środki na sprzątanie chodników do listopada, gdyż od listopada 

były zabezpieczone środki na akcje zima. Jak widać zimy nie ma, a czystość trzeba zachować. 
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Środki, które w tym roku nie zostaną wydatkowane na zimę przejdą na rok następny. Należy 

pamiętać, że oczyszczanie miasta jest po stronie gminy jako zadanie, które musi gmina 

zrealizować, stąd zwiększenie wydatku na oczyszczanie Miasta i Gminy w kwocie 138 000 zł 

za okres miesiąca listopad i grudzień. 

 Komisja analizowała zasady działania zakładu. Burmistrz wyjaśnił, że zakład na 

początku roku daje harmonogram prac, a gmina płaci za wykonane usługi, na podstawie 

wystawianych faktur. Ponad to zakład może pozyskiwać inne dochody, np. poprzez 

odśnieżanie dróg powiatowych, czy wojewódzkich w zależności od tego, czy wygra przetarg. 

Aby zakład mógł podejmować jak najwięcej zadań, zostanie zmieniony statut ZOŚ, w którym 

obecne zadania zostaną rozszerzone, co w przyszłości może poskutkować tym, że wywozem 

odpadów będzie mógł zajmować się zakład. Wiąże się to oczywiście ze znacznymi nakładami 

na budowę wiaty, utwardzeniem terenu. Ale wtedy środki zostaną w gminie. 

 Według radnej Anny Oleksy ZOŚ ma dużo życzeń w stosunku do gminy, a niektóre 

działania są zawyżone, a chodzi tu przede wszystkim o gospodarność środków. 

 Burmistrz poinformował, że na Sesji ma być obecny Kierownik ZOŚ, który odpowie 

na szczegółowe pytania Komisji dot. zakresu i sposobu funkcjonowania zakładu. 

Stanowisko: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 3 głosami za przyjęciem, 

przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/445/13 Rady Miejskiej                    

w Międzyzdrojach z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Międzyzdroje na 2014 rok. 

Burmistrz poinformował, że zwiększają się przychody na łączną kwotę 664 796,08 zł. 

Stanowisko: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 3 głosami za, przy 2 głosach 

wstrzymujących się. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Zakładu Ochrony Środowiska w 

Międzyzdrojach. 

Zagadnienie omówił Pan Burmistrz, informując, że zmienia się par. 4 ust. 2 Statutu zakładu, 

który został rozszerzony o kilka dodatkowych zdań. Na pytanie radnej Katarzyny Natkańskiej 

dot. rozszerzenia działań i dodatkowych zatrudnień i dochodów, Burmistrz wyjaśnił, że może 

zdarzyć się sytuacja, kiedy będzie trzeba zatrudnić osoby, by zrealizować dane zadanie. Do 

tej pory Kierownik posiłkował się osobami z robót publicznych, za które płaci Starostwo 

Powiatowe. Wszystko jednak zależy od zleceń i ich skali. Odpowiadając na pytanie o 

zwiększenie dotacji w związku z większą ilością zadań, Burmistrz poinformował, że jeśli 

będzie wykonane zadanie to będzie trzeba za to zapłacić. Rozszerzenie daje zakładowi 

możliwość podejmowania dodatkowych zleceń. 

Stanowisko: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 radnych. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Ochrony Środowiska w Międzyzdrojach, w zakresie dofinansowania i 

utrzymania stadionu miejskiego w Międzyzdrojach. 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz, który wyjaśnił, że stawkę jednostkową oblicza się w 

następujący sposób: 15 zł x 10 000 osobo/dni = 150 000,00 zł. W związku z powyższym 

proponuje się dotację przedmiotową w wysokości 150 tys. zł. Burmistrz poinformował, że 

Kierownik ZOŚ na początku roku przedstawi i omówi szczegółowo zaplanowane dochody na 

2015 rok.  

Stanowisko: za przyjęciem opowiedziało się 4 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
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10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego w zakresie dofinansowania utrzymania cmentarza komunalnego w 

Międzyzdrojach i Lubinie. 

-------------przyszedł radny Jan Magda, 6 radnych na posiedzeniu------- 

Burmistrz wyjaśnił, że wysokość stawki dotacji przedmiotowej wynosi 18.102,28 zł/ha. Daje 

to kwotę 120 tys. zł za 64 hektary.  

Stanowisko: 4 osoby głosowały za przyjęciem, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Międzyzdroje w 

Zgromadzeniu Celowego Związku Gmin R-XXI. 

Zagadnienie omówił Burmistrz, który wyjaśnił, że Kierownik ZOŚ Adam Celiński z racji 

pełnionej funkcji był już przedstawicielem, stąd proponuje się ponownie wyznaczyć 

kierownika jako przedstawiciela do Celowego Związku Gmin R-XXI. 

Stanowisko: za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zweryfikowanej propozycji planu 

aglomeracji Międzyzdroje. 

Burmistrz wyjaśnił, że dokumentację przygotował ZGWW, z kwoty uzyskanej ze sprzedaży 

kabla dla ENEI w kwocie 20 tys. zł. Poza tym utworzenie planu aglomeracji jest ustawowym 

wymogiem prawa wodnego. 

Stanowisko: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

_____________ 

Przewodniczący Komisji Janusz Piłat zaproponował, aby przenieść punkt 15 w miejsce 

punktu 13 z uwagi na późniejszą nieobecność Burmistrza, który chciał ten projekt uchwały 

zreferować.  Za zmianą głosowało 6 radnych. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalenia 

wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych – gminnych w granicach 

administracyjnych miasta Międzyzdroje. 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz. Na Sesji Burmistrz wprowadzi autopoprawkę 

skreślającą ul. Sportową i Wesołą, gdyż powtarzają się one. 

Na pytanie radnej Ewy Trott, dlaczego strefa przewiduje tak małą ilość miejsc i ulic, 

Przewodniczący Komisji Janusz Piłat wyjaśnił, że jest szereg przepisów ruchu drogowego, 

które musiały zostać uwzględnione przy opracowywaniu projektu. robił to specjalista od 

ruchu drogowego. Na ulicach, gdzie nie ma strefy będą znaki zakazu. Należy pamiętać 

również o tym, że na niektórych ulicach nowo wyremontowanych nie mogła powstać strefa 

bo obowiązuje 5-letni okres trwania projektu. 

Stanowisko: za przyjęciem głosowało 5 radnych. Nieobecny podczas głosowania radny Jan 

Magda. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii” na 2015 rok. 

Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Musialska, pracownik OPS, która przygotowywała 

oba programy. Wszystkie działania zamieszczone w programie to ich kontynuacja z lat 

poprzednich. Niektóre z działań są prowadzone przez Fundację Motywacja i Działanie, a inne 

odbywają się m.in. w MDK,  

Stanowisko: za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych (przyszedł Jan Magda). 
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15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2015 rok. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Małgorzata Musialska, która wyjaśniła, że dzięki 

programowi wspiera się m.in. szkoły, bibliotekę, stowarzyszenia. W ramach programu udziela 

się pomocy edukacyjnej w postaci: świetlic środowiskowych, koloni i półkolonii, 

alternatywne zajęcia pozalekcyjne, sportowe, siłowe i rozwojowo-profilaktyczne oraz 

różnorodne zajęcia mające na uwadze realizowanie pasji od najmłodszych, po osoby starsze. 

Na pytanie radnej Anny Oleksy, czy nie lepszym rozwiązaniem byłoby stworzenie jednego 

miejsca na spotkania z terapeutami, wyjaśniono, że dzięki takiemu rozmieszczeniu wspomaga 

się inne placówki typu szkoły. Poza tym należy mieć na uwadze, że ludzie chodzący na 

terapie krępują się spotkań w miejscach publicznych. 

Stanowisko: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (działki: nr 487/25 o pow. 3.691 

m² i nr 487/26 o pow. 2.100 m²) przy ul. Nowomyśliwskiej . 

Projekt uchwały omówiła Pani Zastępca Burmistrza Katarzyna Kutereba-Gnitecka, która 

wyjaśniła, że dzierżawcy przyległej działki, na której powstaje Bałtycki Park Miniatur 

zwrócili się z wnioskiem o wydzierżawienie na okres 20 lat część nieruchomości gminnej o 

łącznej powierzchni 5.791 m², stanowiącej działki nr 487/25 z przeznaczeniem na Fokarium i 

działki nr 487/26 na parking i usług gastronomiczne dla obsługi Parku Miniatur i Fokarium. 

 

Głos zabrał wnioskodawca Pan Tyberiusz Jackiewicz, który przybliżył radnym wizualizację 

obiektu i omówił sprawy związane z uzyskaniem różnego rodzaju pozwoleń. Przybliżony 

czas realizacji  inwestycji to okres do 5 lat. Inwestorzy współpracują z Uniwersytetem 

Szczecińskim, który wspiera podjęte działania budowy Fokarium, gdyż w naszym 

województwie nie ma takiej atrakcji, a to zdaniem inwestorów wydłuży sezon w 

Międzyzdrojach.  

 Radny Janusz Piłat zauważył, że z dotychczasowych dzierżawców, którym Rada dała 

zgodę na wieloletnią dzierżawę niewielu wywiązuje się ze swoich zobowiązań. W tym 

przypadku widać, że coś powstaje, coś się dzieje, dlatego radny pochyla się nad tym 

pomysłem. Radna Anna Oleksy dodała, że dobrym pomysłem jest ulokowanie Fokarium na 

wyjeździe z miasta, gdyż odciążą to przeładowaną promenadę.   

 Pani Zastępca Burmistrza dodała, że termin zostanie określony w umowie, gdyż 

dajemy teren bezprzetargowo. Pani Edyta Konarzewska Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa dodała, że stawki dzierżawy określa uchwała Rady Miejskiej i 

poniżej najmniejszej Burmistrz zejść nie może. 

Stanowisko: za przyjęciem projektu uchwały opowiedziało się 6 radnych. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy ( teren o pow. 160 m²) przy ul. 

Światowida. 

Pani Edyta Konarzewska poinformowała, że istnieje konieczność uregulowania stanu 

prawnego części nieruchomości położonej przy ul. Światowida. Jest ona zabudowana w 

części budynkiem mieszkalnym usytuowanym na działce przyległej przy ulicy Światowida 

10. Obecnych dzierżawców nie stać na kupno tej części, dlatego proponuje się przeznaczyć do 

wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat tej część nieruchomości o 

powierzchni 160 m². Co do stawek to zostanie ona zmieniona, gdyż wcześniej teren był 

dzierżawiony jako ogródek przydomowy. Teraz cel zostanie zmieniony na mieszkalny i 

stawki będą inne. Zastępca Burmistrza dodała, że dzierżawca nie miał pojęcia, że 
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rozbudowując budynek wejdzie na część działki gminnej. Nakaz rozbiórki spowodowałby, że 

rodzina nie miała by dostatecznie miejsca, aby się pomieścić. Po zakończeniu umowy 

dzierżawy istnieje możliwość przedłużenia jej albo wykupu. To będzie zależało od 

dzierżawcy.  

Stanowisko: za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych.  

      

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w trwały 

zarząd (teren o pow. 233 m²) przy ul. Światowida . 

Zagadnienie zreferowała Pani Zastępca Burmistrza, która wyjaśniła, że Kierownik ZOŚ 

zwrócił się z wnioskiem o przekazanie w trwały zarząd części nieruchomości położonej w 

Międzyzdrojach przy ulicy Światowida, stanowiącej część działki nr 243/4. Teren ten miałby 

służyć jako zaplecze socjalno-magazynowe dla pracowników Zakładu, którzy zajmują się 

utrzymaniem czystości i pielęgnacją zieleni miejskiej. Jeśli teren będzie użytkowany 

niezgodnie z przeznaczeniem trwały zarząd można wygasić. ZOŚ będzie uiszczał opłaty 

według stawek wynikających z ustawy.  

Stanowisko: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

19.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(teren o pow. 390 m²) przy ul. Niepodległości. 

Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że dotychczasowy dzierżawca zwrócił się z 

kolejnym wnioskiem o dzierżawę powierzchni 390 m², stanowiącego część działki nr 418, 

położonej przy ul. Niepodległości w Międzyzdrojach na okres 3 lat. 

Stanowisko: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

20. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy               

( działka nr 324/5 o pow. 373 m²).przy ul. Marii Skłodowskiej-Curie 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza, która poinformowała, że najprawdopodobniej 

Burmistrz wycofa na Sesji projekt z uwagi na wniosek o wykup tej działki. Dotychczasowi 

dzierżawcy chcieliby kolejnej dzierżawy tego terenu i nie są zainteresowani jej wykupem. 

Jako, że teren graniczy z posiadłością sąsiadów, zwrócili się z wnioskiem o wykup. Pani 

Edyta Konarzewska dodała, że będzie trzeba ustalić, czy działka spełnia wymogi działki 

samodzielnej. 

Stanowisko: za wycofaniem projektu uchwały głosowało 6 radnych. 

 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(teren o pow. 120 m²) ul. Słowiańska 

W związku z wnioskami dotychczasowego dzierżawcy terenu o powierzchni 120 m², 

stanowiącego część działki nr 331 położonej przy ulicy Słowiańskiej w Międzyzdrojach 

proponuje się przeznaczyć do wydzierżawienia na okres do 3 lat w/w część nieruchomości na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy- poinformowała Zastępca Burmistrza. 

Stanowisko: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(działka nr 487/47 o pow. 159 m²) przy ul. Polnej. 

Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że dot. dzierżawca zwrócił się ponownie z 

wnioskiem o dzierżawę powierzchni 159 m² przy ulicy Polnej, dlatego proponuje się 

przeznaczyć do wydzierżawienia na okres do 3 lat w/w nieruchomość. 

Stanowisko: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 6 radnych. 
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23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(działka nr 395/9 o pow. 138 m²) przy ul. Myśliwskiej. 

Zagadnienie zreferowała Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka Zastępca Burmistrza. W związku 

z wnioskiem współwłaściciela posesji położonej przy ulicy Myśliwskiej, proponuje się 

zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  w/w  terenu na okres do 3 lat, z przeznaczeniem na 

ogródek przydomowy.  

Według radnej Katarzyny Natkańskiej stawki są za małe. Być może ich podwyższenie 

spowoduje chęć kupna omawianych terenów. Radni powinni się pochylić nad 

przeanalizowaniem stawek. 

Stanowisko: za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

          
24. Projekt uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

właściwego dla określenia polecenia wyjazdu służbowego Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej. 

Przewodniczący RM Jan Magda poinformował, że proponuje kandydaturę radnego Józefa 

Bogusława Sutyły, który wyraził zgodę. 

Stanowisko: za przyjęciem projektu uchwały głosowało 6 radnych. 

 

25. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

Przewodniczący RM Jan Magda poinformował, że istnieje konieczność wybrania spośród 

radnych 2 osób do składu Komisji Mieszkaniowej. Do tej pory chęć uczestniczenia w tych 

pracach wyraziło 4 radnych. Należy pamiętać, że jest to praca społeczna, nie przynosząca 

żadnych dochodów, nie ma również zwolnienia z pracy, należałoby wziąć wtedy urlop. Stąd 

prośba do osób, które wyraziły zgodę o przemyślenie swojej kandydatury. 

 

 Przewodniczący Jan Magda poinformował, że wpłynęło pismo od Zastępcy 

Burmistrza dot. zajęcia przez radnych stanowiska w sprawie rozbudowy dachu w obiekcie 

Molo. 

 Ad vocem Zastępca Burmistrza wyjaśniła, że gmina obawia się, jako posiadający 

udziały, poniesienia kosztów związanych z rozbudową. Gmina nie ma interesu rozbudowy 

tego obiektu, gdyż posiada tylko toalety w dolnej części obiektu. Ponad to nie ma zgody 

wszystkich współwłaścicieli, a żeby przeprowadzić remont potrzebna jest zgoda wszystkich. 

Tu jest konflikt, bo strona, która chce zrobić remont może nadbudować o jedną kondygnację 

w wzwyż swoje lokale i zrobić taras, a druga takiej możliwości nie będzie miała, stąd jedna 

strona nie zgadza się. Pytanie, czy Gmina jako współwłaściciel ma wyrazić zgodę. 

 

STANOWISKO: 

Przewodniczący Janusz Piłat poddał pod głosowanie wniosek o wyrażenie 

zgody na przebudowę dachu obiektu Molo. Za wyrażeniem zgody nie 

opowiedział się żaden radny. Przewino było 6 radnych.  

 

26. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego.  (nie zgłoszono) 

27. Zakończenie posiedzenia . 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Janusz Piłat zamknął obrady 

komisji, godz. 15.45. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


